وكالة خاصة واعتماد توقيع

Special Power of Attorney and Signature Attestation

We, the undersigned Mr. **GHEFAILI ALI** ABDUL HABIB OMAR AL JABERI, U A ID No: 784-1985-E National, holder of 4206825-3 and Mr. SOLOMON CLEMENT , Indian national, holder of ID Card No: 784-**SUGANYA** and Mrs. 1967-8063505-6 SEKAR VETRI SELVAN, Indian national, holder of ID Card No: 784-1988-8725214-0 in our capacity as Partners of the company namely (GULF POWER ELECTROMECHANICAL CONTRACTING L.L.C) by virtue of the commercial license No: CN-1539101 issued by Department of Economic Development Abu Dhabi hereby authorize Mr. DHANAPAL RENGASAMY, Indian national, holder of Emirates ID Card No: 784-1981-0828261-1 and Mr. VETRISELVAN RAMACHANDRAN, Indian national, holder of Emirates ID Card No: 784-1981-0829535-1 in their capacity as partners of the said company, to jointly or singly represent and sign on behalf of the company.

They are authorized to jointly or singly sign, submit, collect and follow up related documents to all Government, Semi Government, Private Sector organization & Individuals in UAE organizations, for example, but not limited to, Ministry of Labour and Social Affairs, Water and Electricity Authorities, Social Service Authority, Department of Naturalization and Immigration, Health Authorities, Municipalities, Chamber of Commerce and Industry, Department of Economic Development, Ministry of Interior, Directorate of Police, Department of Traffic and Licensing, Waste management Department, all Telephone Companies operating in UAE, Airports, Seaports, Customs, Department of Oil Installation Security & Protection, Departments of Social Services and Commercial Buildings and Courts of Different grade and categories in UAE

نحن، السيد/ غفيلي على عبد الحبيب عمر الجابري، إماراتي الجنسية، يحمل بطاقة هوية رقم: - -784 3-4206825 و السيد/ سولومون ، هندي الجنسية ، يحمل بطاقة هوية 784-1967-8063505-6 و السيدة/ رقم: سوغانيا سيكار فيتري سيلفان ، هندية الجنسية، تحمل بطاقة هوية رقم : 0-8725214 هوية رقم بصفتنا شركاء في الشركة المسماة (جلف باور للمقاولات الكتروميكانيكية د.م.م.) بموجب الرخصة التجارية رقم : CN-1539101 الصادرة عن دائرة التنمية الاقتصادية بأبوظبي بموجبه نفوض السيد/ دهانابال رينجاسامي ، هندي الجنسية ، بطاقة هوية رقم: -1981-784 والسيد/ فيترى سيلفان 0828261-1 راماشاندران هندي الجنسية ، يحمل بطاقة هوية رقم: 784-1981-0829535-7 رقم: في الشركة المذكورة للتمثيل منفردين أو مجتعين عن الشركة والتوقيع نيابة عنها .

وهما مفوضان التوقيع منفردين أو مجتمعين وتقديم واستلام ومتابعة المستندات المعنية إلى جميع الدوائر الحكومية والمؤسسات الخاصة والأفراد في دولة الإمارات العربية المتحدة، على سبيل المثال، ولكن بدون حصر على، وزارة العمل والشؤون الاجتماعية، هيئة الماء والكهرباء، هيئة الخدمات الاجتماعية، دائرة الجنسية والهجرة، هيئات الصحة، البلديات، وغرفة التجارة والصناعة ودائرة التنمية الاقتصادية ووزارة الداخلية والإدارة العامة الشرطة ودائرة المرور والترخيص ودائرة إدارة النفايات وجميع شركات الهواتف العاملة في النفايات وجميع شركات الهواتف العاملة في البوظبي، والمطارات والموانئ والجمارك ودائرة الخدمات أبوظبي، والمطارات والموانئ والجمارك ودائرة الخدمات أبوظبية وأمن مؤسسات النفط ودائرة الخدمات الاجتماعية والمباني التجارية والمحاكم بمختلف أنواعها ودرجاتها في دولة الإمارات العربية المتحدة.

Motant Supple Strawage Motant Supple Strawage Motant Supple Suppl

V. Sejanyer.

Tel.. 02-6350335 Abu Dhabi U.A.E.

Mad Naif Authoristor - Arabic Arico

They have the right to jointly or singly appoint employees, terminate them from the service and sign their labour contracts. He has the right to apply for their visas, labour cards, residence permits and renewal and collection of the same and follow up, distribution of all papers, transactions, and related documents. They have jointly or singly also the recovery right of bank guarantee insurances from the Ministry of Labour or any other authority

They have the right to jointly or singly sign on Tenders, Contracts & any other contractual related matters, and terminate the same in case, such need arises

They the right to jointly or singly claim and file cases before the Police and Public Prosecution and waive out the cases and complaints before Notary Public, follow up the conciliation and reconciliation committee and the right to appoint lawyers, Chartered Accountants and others.

The Attorneys have the right to jointly or singly sign, renew the tenancy contracts of the Office Space or any other commercial / residential spaces occupied on behalf of the company and/or terminate it.

They the right to jointly open, close and operate accounts with banks operating in the Country in the name of the Company wherein they can to jointly deposit and withdraw amounts, sign cheques and all transactions and documents related thereto and obtain bank guarantees from any banks in United Arab Emirates, as they also right to purchase vehicles and equipments, register and renew its registration in the name of the company, transport it, mortgage or sell it when the need arises to himself or to third parties and to cancel its licenses and sign on the documents related to it

ولهما الحق منفردين أو مجتمعين في تعيين الموظفين وإنهاء خدماتهم والتوقيع على عقود عملهم ولهما الحق في طلب التأشيرات وبطاقات العمل والإقامات وتجديدها واستلامها ومتابعتها وتوزيع جميع الأوراق والمعاملات والمستندات ذات الصلة كما يحق لهما منفردين أو مجتمعين استرجاع مبالغ الضمانات البنكية من وزاراة العمل والجهات الأخرى.

يحق لهما منفردين أو مجتمعين التوقيع على المناقصات والعقود وعلى أي أمور أخرى متعلقة بالعقود وإنهاءها في حال الاقتضاء لذلك

يحق لهما منفردين أو مجتمعين المطالبة وتسجيل القضايا أمام الشرطة والنيابة العامة والتنازل عن القضايا والشكاوات أمام الكاتب العدل ومتابعة لجنة التوفيق والمصالحة كما يحق لهما تعيين المحامين والمحاسبين القانونيين وغيرهم

يحق للوكيل منفردين أو مجتمعين التوقيع على وتجديد عقود الإيجار الخاصة بالمكاتب أو أي مساحات تجارية/سكنية أخرى نيابة عن الشركة و/أو إنهاءها.

ولهما الحق مجتمعين في فتح الحسابات وإغلاقها وتشغيلها لدى البنوك العاملة بالدولة باسم الشركة ويحق لهما مجتمعين إيداع وسحب المبالغ وتوقيع الشيكات وجميع المعاملات والمستندات المتعلقة بذلك والحصول على الضمانات البنكية من أي بنك في الإمارات العربية المتحدة كما يحق له شراء السيارات والمعدات وتسجيلها وتجديدها باسم الشركة وقيادتها ورهنها أو بيعها عند الحاجة لذلك لنفسه أو للغير ويحق لهما مجتمعين إلغاء تراخيصها والتوقيع على المستندات المتعلقة بها

V. Sugarja

99

They have right to to jointly or singly authorize others on behalf of them with all or some of the powers given to them by virtue of this power of attorney.

يحق لهما منفردين أو مجتمعين تفويض الغير نيابة عنهما مع كل أو بعض الصلايحات الممنوحة لهما بموجب هذا التوكيل الرسمي.

Therefore, we request to authenticate the signature of the attorneys as the approved signature of the company for executing its transactions with all authorities mentioned above. لذلك، نرجو اعتماد توقيع الوكيلين كالتوقيع المعتمد للشركة لتنفيذ معاملاتها لدى جميع الجهات المذكورة أعلاه

This Power of Attorney is Valid for a maximum period of Three Years from the date of attestation by the Notary Public unless it has been cancelled prior to it for other reasons.

يسري مفعول هذه الوكالة لموعد اقصاه ثلاث سنوات من تاريخ تصديقها من قبل الكاتب العدل مالم يتم الغائها قبل ذلك بسبب آخر

Signature of the Authorizers

Mr. GHEFAILI ALI ABDUL HABIB OMAR AL JABERI توقيع الموكلين

السيد/ غفيلي علي عبد الحبيب عمر الجابري

Mr. SOLOMON CLEMENT

Mrs. SUGANYA SEKAR VETRI SELVAN

السيد/ السيد/ سولومون كليمنت

السيدة/سوغانيا سيكار فيترى سيلفان

V. Snjenje.

توقيع الوكيل

السيد/ دهانابال رينجاسامي

السيد/ فيتري سيلفان راماشاندر ان

Signature of the Attorney

13 m

Mr. VETRISELVAN RAMACHANDRAN

Mr. DHANAPAL RENGASAMY

1029226

دائــرة الـقـضـــاء JUDICIAL DEPARTMENT

المحصر تصديق رقم 1501007015

محصر تصنيق رغم 1501007015 إنه في يوم الاثنين الموافق 2015/03/23 م حضر لاي أنا/ فاطمة المريخي الكاتب العدل غفيلي على عبدالحبيب الجابري وأخرون

وبعد استيفاء الإجراءات المقررة وسداد الرسم وقدره 200 در هم بموجب الإيصال رقم 3911505006442، قمت بالتصديق.

